

18th April 2010
Ref. CA/B/ZT/10/139

Mrs. Fahima Al Bastaki
Senior Vice President Market Development Dept.
Dubai Financial Market
Dubai – United Arab Emirates

Subject: Results of the 1st Annual General Meeting of Drake & Scull International PJSC

Dear Sirs:

With regards to the subject above, kindly be informed that the Annual General Meeting was held on Thursday 15th April 2010 at Rose Rayhaan Hotel by Rotana-Sheikh Zayed Rd at 05:00 PM and the following resolutions has been adopted and approved:

1. The Board of Directors has discussed the report of the company's activities and its financial position for the year ending 31st December 2009 and approved unanimously by the shareholders.
2. The report of the external auditors in respect with the Company's financial year ending 31st December 2009 has been ratified and approved by the shareholders.
3. The balance sheet and the profit and loss account of the Company for the financial year ending 31st December 2009 has been ratified and approved by the shareholders.
4. The Shareholders unanimously approved the distribution Consists of 7% of the share face value, Total AED 152,444,444 as cash

18 إبريل 2010
المرجع: CA/B/ZT/10/139

السيدة/ فهيمة البستكي
نائب رئيس أول دائرة تطوير السوق
سوق دبي المالي
دبي- الإمارات العربية المتحدة

الموضوع: الإفصاح عن نتائج إجتماع الجمعية العمومية الأولى لشركة دريك أند سكل إنترناشيونال ش.م.ع.

تحية طيبة وبعد،

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، يرجى التكرم بالعلم بأنه تم إنعقاد إجتماع الجمعية العمومية لشركة دريك أند سكل إنترناشيونال ش.م.ع في يوم الخميس الموافق 15 إبريل 2010 في تمام الساعة الخامسة مساءً في فندق روز ريجان روتانا – شارع الشيخ زايد، وقد تم إعتتماد القرارات التالية:

1. تم سماع تقرير مجلس الإدارة من قبل المساهمين والحضور عن نشاط الشركة ومركزها المالي عن السنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2009 وإعتماده والموافقة عليه بالإجماع من قبل المساهمين.
2. تم التصديق على تقرير مراجعي الحسابات عن السنة المالية المنتهية بتاريخ 31 ديسمبر 2009 من قبل المساهمين.
3. تم مناقشة ميزانية الشركة وحساب الأرباح والخسائر للسنة المالية المنتهية بتاريخ 31 ديسمبر 2009 وتم التصديق عليهما.
4. تم الموافقة بالإجماع من قبل المساهمين على توزيع أرباح نقدية توازي 7% (المجموع 152,444,444 درهم) من رأس المال أي

Drake & Scull

dividends for the year ending 31st December 2009.

بواقع 7 فلس للسهم عن السنة المالية المنتهية بتاريخ 31 ديسمبر 2009

5. Shareholders approved to determine the Board of Directors Members Remuneration is AED 200,000 for each independent member & AED 50,000 for every Board Member on an internal committee as of 31 December 2009.

5. تمت الموافقة من قبل المساهمين على تحديد المكافأة السنوية لأعضاء مجلس الإدارة بمبلغ AED 200,000 لأعضاء المجلس المستقلين و 50,000 لكل عضو مستقل تابع للجنة داخلية عن السنة المالية المنتهية بتاريخ 31 ديسمبر

6. The Shareholders absolved the Board of Directors and external auditors of their liability in respect to their work for the period ending 31st December 2009.

6. تمت تبرئة ذمة أعضاء مجلس الإدارة ومراجعي الحسابات من المسؤولية عن السنة المالية المنتهية بتاريخ 31 ديسمبر 2009 من قبل المساهمين.

7. The appointment of Mr. Jamal Al Nuaimi as an Independent Board Member has been ratified.

7. تم التصديق على تعيين السيد جمال النعيمي كعضو مجلس إدارة مستقل.

8. The shareholders has approved and ratified the appointment of Ernst & Young Middle East as the external Auditors for the year 2010 and their remuneration has been determined which is AED 380,000.

8. تم الموافقة والتصديق على تعيين إرنست ويونغ الشرق الأوسط كمدققي الحسابات عن عام 2010 وتحديد أتعابهم بمبلغ AED 380,000.

Thank you and Kind regards,,

وتفضلو بقبول فائق الاحترام والتقدير،،

Drake & Scull International PJSC



شركة دريك أند سكل انترناشيونال ش.م.ع

Drake & Scull International PJSC

P.O. Box 65794, Dubai, United Arab Emirates, Tel: +971 4 811 2300, Fax: +971 4 811 2305

www.drakescull.com

